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دبير انجمن صنفی توليدكنندگان در و پنجره يوپي وي سي ايران

دولت از صنعتگران عرصه بهينه سازي مصرف انرژي

 در ساختمان حمايت كند
اش�اره: انجمن صنفی توليدكنندگان در و پنجره يوپي وي س�ي ايران اميدوارند در دولت تدبير و اميد، مذاكرات متوقف ش�ده بين اين انجمن و 
دستگاه هاي مسوول براي رفع موانع متعدد پيش روي فعالان اين صنعت ادامه يابد و حمايت هاي لازم از تلاش گران عرصه بهينه سازي مصرف 
انرژي در صنعت س�اختمان ايران عملياتي ش�ود. خبرنگار پنجره ايرانيان براي اطلاع از اخرين فعاليت ها و تلاش هاي اين انجمن نوپا با وحيد 
جلالي پور، دبير انجمن صنفی در و پنجره يوپي وي س�ي ايران گفتگو كرده اس�ت. خبر خوش او به اعضاي انجمن اين اس�ت كه مي گويد: تلاش 
اصلي اعضاي هيات مديره اين بوده كه رس�الت ها و اهداف ترس�يم ش�ده را به تصميم هاي اجرايي برسانند به همين دليل توانستيم با برخي از 
شركت هاي توليدكننده پروفيل يوپي وي سي مذاكراتي براي گرفتن تخفيف جهت اعضا داشته  باشيم كه تا كنون دو شركت رسما اعلام كرده اند 
حاضرند به اعضاي انجمن صنفی توليدكنندگان و سازندگان در و پنجره يوپي وي سي علاوه بر تخفيف هايي كه به شركت ها و كارگاه هاي طرف 
قرارداد خود، 10 درصد تخفيف اعطا كنند و در حال نهايي كردن تفاهم بين انجمن و ش�ركت هاي يادش�ده هس�تيم و اعضاي متقاضي دريافت 

پروفيل با تخفيف بايد از انجمن معرفي نامه داشته باشند. اين گفتگو را از دست ندهيد.

 پنجره ايرانيان: از انجمن صنفی توليدكنندگان و سازندگان در و پنجره 
يوپي وي سي ايران چه خبر؟

از بدو تاس��يس انجمن نشست هاي هيات مديره انجمن به صورت مرتب هفته اي 
يكبار با بررس��ي برنامه ها و پيگيري نيازها و درخواست هاي اعضا برگزار مي شود 
و ت��اش مي كني��م تا زودتر كميته ه��اي تخصصي انجمن فعالي��ت محوله را به 
پيش ببرند كه البته با توجه به تازه  تاس��يس بودن انجمن، يكي از اولويت هاي ما 

عضوگيري است.
 پنج�ره ايرانيان: پس از نمايش�گاه بين المللي صنعت س�اختمان ايران 
در تيرماه و حضور موثر انجمن در اين نمايش�گاه، وضعيت پذيرش اعضا 

تاكنون چگونه بوده است؟
خوشبختانه اس��تقبال خوبي در نمايشگاه از انجمن صورت گرفت و بيش از 140 
نفر درخواس��ت عضويت را ارائه كردند كه طبيعي است فرايند پذيرش آنها هم به 
دليل تكميل نبودن مدارك و هم به واسطه ركود سنگين در صنعت ساختمان و به 
تبع آن صنعت در و پنجره يوپي وي سي، ذهن و وقت بسياري از مديران شركت ها 
و كارگاه هاي فعال اين صنعت معطوف به رفع گرفتاري هاي بخش توليد ش��د و 
شايد بتوان گفت برخي از متقاضيان عضويت در انجمن به دليل مسايل نقدينگي 
و مش��كات مالي فعا دست نگه داش��ته اند كه اميدواريم تا پايان سال وضعيت 

عضويت آنها نهايي شود.
 پنجره ايرانيان: اف�زون بر پيگيري فرايند پذيرش عضويت در انجمن، 
عمده مواردي كه از بدو فعاليت انجمن تاكنون انجام شده، چه بوده است؟

تاش اصلي اعضاي هيات مديره اين بوده كه رس��الت ها و اهداف ترسيم شده را 
به تصميم هاي اجرايي برس��انند به همين دليل توانس��تيم با برخي از شركت هاي 
توليدكننده پروفيل يوپي وي سي مذاكراتي براي گرفتن تخفيف جهت اعضا داشته  
باش��يم كه تا كنون دو ش��ركت رس��ما اعام كرده اند حاضرند به اعضاي انجمن 
صنفی توليدكنندگان و سازندگان در و پنجره يوپي وي سي عاوه بر تخفيف هايي 
كه به ش��ركت ها و كارگاه هاي طرف قرارداد خود، 10 درصد تخفيف اعطا كنند و 
در حال نهايي كردن تفاهم بين انجمن و ش��ركت هاي يادشده هستيم و اعضاي 

متقاضي دريافت پروفيل با تخفيف بايد از انجمن معرفي نامه داشته باشند.
 پنج�ره ايراني�ان: انجمن براي بهبود وضعي�ت توليد و نصب تا حالا چه 

اقداماتي انجام شده است؟
يك��ي از جدي ترين اولويت هاي انجمن ارزيابي كيفي وضعيت توليد و نصب در و 
پنجره هاي يو پي وي س��ي است و تا حالا درخواس��ت هايي به صورت داوطلبانه به 
انجمن رسيده اس��ت كه خواس��تار مشاوره هاي فني از س��وي انجمن شده اند و در 
هيات مديره انجمن و كميته هاي تخصصي مربوطه اقداماتي براي ارائه مش��اوره 
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رايگان جهت شناسايي نقاط ضعف فني در مراحل توليد و نصب در و پنجره انجام 
داده ايم و در برنامه انجمن ديده شده كه اين مشاوره ها مستمر و با رويكرد بهبود 
وضعيت و كمك به كارگاه هاي توليدي و تيم هاي نصب انجام شود و تمامي اين 

خدمات براي اعضاي متقاضي تاكنون به صورت رايگان بوده است.
 پنجره ايرانيان: قرار بود كه انجمن مذاكراتي هم با دس�تگاه هاي دولتي 
و نهادهاي صنفي داش�ته باش�د ت�ا دغدغه ها و درخواس�ت هاي فراگير و 
جامع صنعت در و پنجره يوپي وي س�ي پيگيري ش�ود. ت�ا كنون تعاملات 

انجمن در اين زمينه نتيجه مشخصي داشته است؟
در چندماه گذش��ته مذاكراتي با دس��تگاه هاي دولت��ي در زمينه هاي مختلف براي 
رفع موانع و حل مش��كات مرتبط با نيازهاي و دغدغه هاي اين صنعت داشته ايم 
ام��ا ب��ه طور طبيعي با تغيي��ر دولت بس��ياري از اين مذاكرات نيم��ه كاره ماند و 
اميدواريم در دولت جديد موارد باتكليف را پيگيري كنيم، البته با وزارت صنعت، 
مع��دن و تج��ارت و اتاق بازرگان��ي و صنايع و معادن ايران مذاكرات و جلس��اتي 
داشته ايم و از آنها در ارتباط با امكان استمهال بدهي هاي بانكي برخي واحدهاي 
توليدي و راه هاي تامين نقدينگي و سرمايه  در گردش واحدهاي توليد در و پنجره 
يوپي وي س��ي مشاوره خواسته ايم تا بتوانيم حداقل گره كمبود نقدينگي و سرمايه  
در گ��ردش را ب��ه نحوي باز كنيم و حتي نامه نگاري هاي زيادي داش��ته ايم به در 
آينده اين مذاكرات بيش��تر خواهد ش��د. افزون بر اين براي مش��كات بيمه اي و 
مالياتي واحدهاي توليد و س��اخت در و پنجره يوپي وي سي هم بايد بگويم انجمن 

به پيگيري هاي خود ادامه مي دهد.
 فرايند فعال سازي كميته هاي تخصصي انجمن چگونه پيش مي رود؟

يكي از جدي ترين مواردي كه تاكنون به اين انجمن گزارش ش��ده، ش��كايت از 
وضعيت كيفي توليد و نصب توس��ط چند كارگاه تولي��د و مونتاژ در و پنجره فاقد 
پروانه كس��ب و بهره برداري بوده كه در اين انجمن پيگيري ش��د و البته رضايت 
ش��اكيان را به همراه داش��ت به اين توضيح كه به كارگاه هاي داراي ش��اكي هم 
مشاوره هاي فني لازم داده شد.تاش ما اين است كه شكايت ها را در كميته هاي 
فن��ي، اس��تاندارد و آموزش را دس��ته بندي خواهي��م كرد تا متناس��ب با پردازش 
اطاعات دريافتي مش��اوره هاي فني دقيق تري به واحدهاي توليد ارائه شود، البته 
با توجه به تازه تاس��يس بودن انجمن، مستند نش��دن اطاعات و تجربيات فني، 
استانداردس��ازي مطالب آموزش��ي و ... سخت و پيچيده است و تاش مي كنيم تا 
به دور از ش��تابزدگي، خطاها و اشكالات فني توليد و نصب را دريافت، پردازش و 

براي انها راه حل ارائه كنيم.
 پنج�ره ايراني�ان: نح�وه آموزش و مش�اوره به واحده�اي توليدي در و 

پنجره يوپي وي سي متقاضي چگونه خواهد بود؟
در هي��ات مديره انجمن و كميته هاي ذيربط تصميم بر اين ش��د كه متناس��ب با 
نياز ها و فوريت درخواس��ت ها، آم��وزش به دو صورت تهيه و ارس��ال جزوه هاي 
آموزش��ي و برگزاري دوره هاي عملي براي كارگاه هاي متقاضي باش��د. به همين 
تهيه جزوه هاي آموزش��ي دشوار است و دس��ته بندي مطالب به حساسيت زيادي 
در انجم��ن پيگيري مي ش��ود تا كتابچه هاي آموزش��ي اس��تانداردي را در اختيار 
اعضا و واحد ها و كارگاه هاي س��اخت در و پنجره قرار دهيم و در بحث برگزاري 
كاس ه��اي عملي هم اقداماتي در برخي واحد هاي توليدي داراي امكانات كافي 
برنامه ريزي ش��ده اس��ت كه به زودي جزييات به اطاع اعضا خواهد رسيد. براي 
برگزاري دوره هاي آموزش عملي در مراكز استان ها به ويژه براي كارگاه هايي كه 
حضورش��ان در تهران دشوار اس��ت، هم اقداماتي در حال انجام است كه انشا ءالله 
دوره نخس��ت اين كارگاه هاي عملي در س��ه اس��تان اصفهان، مركزي و اردبيل 

برگزار خواهد شد.
 پنج�ره ايرانيان: فكر نمي كنيد حق عضويت در انجمن زياد اس�ت و به 
همين دليل بس�ياري از كارگاه هاي كوچك اما علاقه مند توان عضويت در 

اين انجمن را نداشته باشند؟
درست اس��ت كه حق عضويت در انجمن تا اندازه اي بالاست، اما فراموش نكنيد 
كه اين يك نهاد صنفي غيرانتفاعي است و بسياري از هزينه هاي انجمن را برخي 
شركت ها به صورت داوطلبانه و به صورت تنخواه متقبل شده اند. البته براي اينكه 

هم��ه بتوانند در اين انجمن عضو ش��وند، در دريافت حق عضويت س��خت گيري 
نخواهد شد و مي توانند به صورت مدت دار حق عضويت را پرداخت كنند و تمامي 
هزينه هاي انجمن ش��فاف و در راستاي منافع كل صنف در و پنجره يوپي وي سي 
انجام خواهد ش��د و بديهي اس��ت ك��ه برگزاري دوره هاي آموزش��ي و حضور در 
مجام��ع تخصصي و علمي براي ارتقاي دان��ش فني و مهارت هاي توليد و نصب 

مستلزم هزينه است.
 پنجره ايرانيان: اشاره داشتيد به شكايت از برخي كارگاه هاي توليد در و 

پنجره يوپي وي سي؛ مشخصا شكايت ها ناظر بر چه مواردي بود؟
محور ش��كايت هاي رس��يده به انجمن مربوط به توليد و نحوه ساخت در و پنجره 
ب��دون رعاي��ت اصول فني بود ك��ه در انجمن با اس��تفاده از نيروهاي باتجربه به 
ص��ورت كدخدامنش��انه و توصيه ه��اي لازم براي رفع اش��كالات وارده، رضايت 
ش��كايت كنندگان را به دس��ت آورديم. البته در بررسي و رس��يدگي به شكايت  ها 
ت��اش انجمن اين اس��ت به نواقص و خطاها را شناس��ايي و ب��راي رفع آنها به 
واحدهاي داراي مش��كل مشاوره دهد تا آنها فرايند فعاليت خود را ارتقا دهند و از 
قضا همين رويكرد با اس��تقبال هم مواجه شده و واحدهاي داراي مشكل خواستار 
آموزش و مش��اوره هاي بيشتر شده اند و بازهم تاكيد مي كنم كه اين مشكات در 

واحد هايي بوده كه عضو انجمن هم نبوده اند.
 پنجره ايرانيان: چرا هنوز وب سايت انجمن فعال نيست؟

متاس��فانه به دليل موقعيت جغرافيايي دفتر انجم��ن و فعاليت عمراني در بزرگراه 
صدر، چند وقتي اس��ت كه خطوط ارتباطي انجمن مختل ش��ده و تاش مي كنيم 
تا وب س��ايت رسمي انجمن طي چند روز آينده فعال سازي شود و اطاعات لازم 

در اختيار كاربران قرار گيرد.
 پنج�ره ايرانيان: در دادن مش�اوره و يا بررس�ي ش�كايت ها و خطاهاي 

احتمالي رويكرد كارشناسي انجمن به چه نحوي ديده شده است؟
رويكرد كلي كارشناس��ي انجمن اين اس��ت كه در رس��يدگي به اختاف نظرها و 
بررسي خطاها، حتما بي طرفي انجمن حفظ شود و تنها ماك ارائه نظر مشورتي 
مبتني بر اس��تانداردهاي فني توليد و نصب خواهد بود. براي همين ضرورت دارد 
تا اين اس��تانداردها مكتوب و مورد اتفاق نظر كارشناسي باشد تا مبتني بر سايق 
افراد. چرا كه هدف آموزش و مش��اوره تخصصي اس��ت و اصا در انجمن قصد 

مچ گيري و ... نداريم.
 پنج�ره ايرانيان: براي پيگيري مش�كلات تامين اجتماع�ي كارگاه هاي 

توليد در و پنجره يوپي وي سي چه اقداماتي انجام داده ايد؟
دغدغ��ه اصلي ما اين اس��ت كه تخفيف 30 درصدي ح��ق بيمه كارفرمايان برابر 
دس��تور العمل دولت به واحد هاي توليدي شامل همه كارگاه هاي در و پنجره شود 
و ش��رايط فعاليت براي همه يكسان باش��د.الان برخي كارگاه ها از اين تسهيات 
محروم هس��تند به خاطر همين هزينه تمام ش��ده انها نس��بت به ديگر كارگاه ها 
بيش��تر خواهد شد و تاش انجمن اين اس��ت كه با مشاوره گرفتن از كارشناسان 
تامين اجتماعي اين تس��هيات به همه تعلق گيرد. در خصوص مشكات مالياتي  
ه��م ب��ه زودي فراخوان خواهيم داد تا مش��كات مالياتي خ��ود را اعام كنند تا 

پيگيري شود.
 پنجره ايرانيان: بحث استاندارد توليد و نصب به كجا انجاميد؟

مذاك��رات اولي��ه ما ب��ا مرك��ز تحقيق��ات راه، س��اختمان و شهرس��ازي براي 
استانداردس��ازي كم��ي و كيفي در بخ��ش پروفيل، ي��راق آلات و توليد و نصب 
پيش��رفت های قابل توجهی داشته اما مش��كل اصلي اين است كه كدامين نهاد 
هزينه هاي تدوين اين اس��تانداردها را بايس��تی تقبل نمايد. چرا كه قبا شركت 
بهينه س��ازي و مصرف س��وخت كش��ور اين هزينه ها را با رويكرد بهبود وضعيت 
مصرف انرژي در ساختمان قبول مي كرد، اما اين سازمان دو سالي است كه اين 
حمايت ه��ا را قطع كرده اس��ت و اميدواريم در دولت جدي��د با عنايت به رويكرد 
وزير محترم نفت براي تقويت مباحث بهينه س��ازي مصرف انرژي اين مانع مالي 
هم برداشته شود. از سوي ديگر ضرورت دارد تا دولت جديد به موازي كاري بين 
موسس��ه اس��تاندارد و تحقيقات صنعتي ايران و مركز تحقيقات راه، ساختمان و 

شهرسازي در تدوين و تعريف و اجرايي كردن استانداردها پايان دهد.


